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YMTE – Judge Panel Meeting for the CKR-YMTE Hoarding Decoration Drawing Competition 

Yau Ma Tei East held the Central Kowloon Route – Yau Ma Tei East Hoarding Decoration Drawing 

Competition with Yaumati Catholic Primary School in April 2019. Pupils participated actively and many 

great drawings received. Apart from the representatives of Highways Department, the Consultant, 

Resident Site Staff and the Contractor, the Principal and Visual Arts teacher of Yaumati Catholic Primary 

School were invited to form the Judge Panel. The Judge Panel Meeting was held on 8 May 2019 at Yau 

Ma Tei Community Liaison Centre and the winning drawings were selected. 

油麻地東 ─ 中九龍幹線油麻地東工程圍板裝飾繪畫比賽評審小組會議 

油麻地東工程與油蔴地天主教小學在 2019 年 4 月舉辦了中九龍幹線油麻地東工程圍板裝飾繪畫

比賽，同學都踴躍參與，比賽收到不少優秀作品。除了路政署、顧問公司、駐工地人員及承建商

代表外，油蔴地天主教小學的校長及視藝科老師亦獲邀組成評審小組。評審小組會議於 2019 年

5月 8日在油麻地社區聯絡中心進行，並選出得獎作品。 

 

 



 

 


